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El Govern es compromet a iniciar aviat 
trobades amb la ciutadania per explicar els 
JJOO 

 

 

El Govern s’ha compromès a organitzar unes trobades amb els veïns i veïnes 
del Pirineu per explicar-los de primera mà el projecte dels Jocs Olímpics 
d’Hivern. Aquestes tindrien lloc abans de la consulta, tal com ha assegurat la 
secretària general de l’Esport, Anna Caula. 

Tot plegat, ho ha dit després de la reunió que han mantingut aquest divendres 
al matí diversos càrrecs de la Generalitat amb el Consell d’Alcaldes de 
Cerdanya. Caula ha indicat que aquesta és la cinquena presentació que fan als 
consells d’alcaldes pirinencs, després de passar pels de l’Alta Ribagorça, els 
Pallars Jussà i Sobirà i l’Alt Urgell. Ha assenyalat que es fan perquè volen 
definir la candidatura conjuntament amb el territori. 

A la trobada també hi ha assistit el secretari general de Vicepresidència, 
Polítiques Digitals i Territori, Ricard Font, que ha insistit que les millores en 
infraestructures com l’R3 o la C-16 s’han de fer independentment de la 
celebració dels Jocs perquè si no seria un “xantatge” a la ciutadania. “Estaríem 
dient-li a la gent de la Cerdanya que si vol que es millori l’R3 ha d’estar a favor 
dels Jocs, i això no seria just”, ha reblat. 



 

Reunió d’aquest divendres amb el Consell d’Alcaldes de Cerdanya. / M.F.C. 

En relació al manifest de més de 150 científics que s’han mostrat contraris als 
Jocs, en considerar-los inviables ambientalment, Font ha assenyalat que, com 
més veus sorgeixin, més enriquidor serà el debat per superar les adversitats 
que hi puguin haver al voltant de la candidatura. En aquest sentit, ha destacat 
que cal seguir lluitant en la descarbonització per lluitar contra aquest canvi 
climàtic i pensar una estratègia per al Pirineu si aquest s’acaba produint en la 
mesura que anuncien els científics. 

Font també ha explicat que el fet de promocionar la marca Pirineus durant els 
set anys que falten fins als Jocs això com els 30 dues que durin els Jocs 
Olímpics i Paralímpics no es fa només pensant en el turisme. Així, ha remarcat 
que donar a conèixer la marca Pirineus a tot el món també serà positiu per als 
productors agroalimentaris quan vulguin exportar, ja que es coneixerà més el 
territori d’on venen. 

Cerdanya encara no es posiciona 

Després de la reunió, el president del Consell Comarcal de Cerdanya i alcalde 
de Bolvir, Isidre Chia, s’ha mostrat satisfet amb les explicacions donades. Ha 
explicat que el que més preocupava als alcaldes era saber si es farien grans 
infraestructures “i ens han comentat que no, que els Jocs seran molt 
sostenibles i es faran aprofitant les instal·lacions que tenim”. Tot i això, fins al 
pròxim Consell d’Alcaldes no prendran una decisió sobre si donen suport o no a 
la candidatura. 



 


